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Protokół z XXVII sesji Rady Miejskiej w Ujściu                                        

z dnia 27 stycznia 2022 roku. 

 

Czas trwania sesji: 

9:00 –9:44 

Miejsce: 

Sala sesyjna Urzędu Miejskiego w Ujściu, Plac Wiosny Ludów 2. 

Obradom przewodniczył: 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ujściu radny Andrzej Zachara. 

Liczba radnych biorących udział w posiedzeniu: 10 radnych. Nieobecni radni: radna Cecylia 

Witczak, radna Agnieszka Budzińska, radny Hubert Polarczyk, radny Jan Sroka, radny Wojciech 

Skibiński – nieobecności usprawiedliwione.     

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Miejskiej: 

1. Julian Graś 

2. Jolanta Kin Zdzierela 

3. Jan Maślak 

4. Henryk Parecki 

5. Andrzej Piechocki 

6. Mariusz Podgórski 

7. Tomasz Ponicki 

8. Roman Rożek 

9. Grażyna Rzeczycka 

10. Andrzej Zachara 

                

Pracownicy Urzędu Miejskiego:  

  1.Roman Wrotecki – Burmistrz Ujścia                 

  2. Beata Ima – Wiceburmistrz Ujścia                      

  3. Dorota Schwochert – Skarbnik Gminy i Miasta Ujście  

              

Otwarcie sesji. 

(Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie 00:00:00 do 00:02:57). 

O godz. 900 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ujściu radny Andrzej Zachara  na podstawie 

art. 20 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otworzył obrady XXVII sesji 

Rady Miejskiej w Ujściu, witając pana Burmistrza Ujścia Romana Wroteckiego, panią 

Wiceburmistrz Beatę Imę, panią Skarbnik Gminy i Miasta Ujście Dorotę Schwochert, oraz 

radnych Rady Miejskiej w Ujściu. 
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( Lista obecności gości stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

b) stwierdzenie quorum 

Przewodniczący obrad oświadczył, że na ustawowy stan 15 radnych, na sesji uczestniczy 10 

radnych. Stwierdził quorum i przypomniał o obowiązku przestrzegania przepisów dotyczących 

ochrony danych osobowych, tajemnicy służbowej i skarbowej.   

 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

c)  przedstawienie porządku obrad: 

Przewodniczący obrad poinformowała, że  porządek obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Ujściu, 

wszyscy radni otrzymali. Zapytał, czy ktoś ma jakieś wnioski, uwagi dotyczące  porządku obrad. 

Z uwagi na ich brak oświadczył, że otrzymany porządek obrad nie uległ zmianie i przystąpił do 

kolejnego punktu obrad tj. do punktu 2.  

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji 

b) stwierdzenie quorum 

c) przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 r. 

 

3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie za 2021 rok. 

 

5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Ujście na lata 2022-2026 – projekt nr 1. 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej     w 

Ujściu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Ujście – projekt nr 

2. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu na uchwałę Nr XX/127/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 29 

marca 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ujście w 2021 roku – projekt nr 3. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie przez gminę Ujście współpracy  

w ramach Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Piły i zawarcie umowy partnerstwa w formie porozumienia międzygminnego- 

projekt nr 4. 
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9. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych (ZIT) Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły- projekt nr 5. 

 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – projekt nr 6. 

 

11.Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Ujściu za 2021 rok. 

 a) Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia       

 b) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu       

 c) Komisji Rewizyjnej         

 d) Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

 e) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

12.Przedłożenie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Ujściu, na 2022 rok. 

 

13. Raport z realizacji „ Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Ujście za lata 2019-

2020”. 

 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy partnerskiej przy realizacji projektu 

Gminy Piła pn..”Miasto Piła z nową energią!” w ramach Programu „Rozwój Lokalny” – projekt 

nr 7. 

 

15. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu – projekt nr 8. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników na wyznaczonym miejscu – projekt nr 9. 

 

17. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

18. Zakończenie obrad. 

          

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 r.     

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:02:58 do 00:06:29). 

Przewodniczący obrad - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Zachara odczytał radnym 

informację dotyczącą protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 

roku. Poinformował, że protokół został wyłożony do wglądu w biurze Rady Miejskiej oraz był 

wysłany do radnych  na skrzynki e-mailem. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi dotyczące 

protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu. Radni  nie wnieśli uwag do protokołu z XXVI 

sesji. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ujściu złożył wniosek o przyjęcie powyższego 

protokołu bez odczytania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  
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Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się”  przyjęła  protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu  z dnia 16 

grudnia 2021 roku.  

 

( Informacja dotycząca protokołu z XXVI sesji Rady Miejskiej w Ujściu  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad.3. Informacja Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.                         

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od  00:06:30 do 00:11:26). 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki przedstawił informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym tj. od 17 grudnia 2021 roku do dnia 26 stycznia 2022 roku. Radni nie wnieśli 

pytań do przedstawionej informacji. 

(Informacja Burmistrza stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za 2021 rok.                                                                   

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie  od 00:11:27 do 00:12:11). 

 

Przewodniczący obrad pan Andrzej Zachara poinformował, że na wczorajszych posiedzeniach 

komisji, powyższe sprawozdanie zostało szczegółowo przedstawione przez panią  Kierownik 

Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej- panią Joannę Połyniak, która oczywiście 

odpowiedziała na zapytania radnych – czy są jeszcze pytania, odnośnie tego tematu, jeśli tak, to 

otwieram dyskusję. Nie widzę, zamykam dyskusję i przystępujemy do pkt. 5. 

 

Ad.5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Ujście na lata 2022-2026 – 

projekt nr 1. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:12:12 do 00:13:33). 

Przewodniczący obrad pan Andrzej Zachara – projekt uchwały, był również wczoraj na 

posiedzeniach wszystkich komisji szczegółowo omawiany przez panią Kierownik Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – panią Joannę Połyniak, która również odpowiedziała 

na zapytania radnych. Dodam, że radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, 

czy są jeszcze jakieś pytania, otwieram dyskusję - nie widzę, zamykam dyskusję i przystępujemy 

do głosowania.  

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciw- 

działania Przemocy oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Ujście na lata 

2022-2026.  

 

( Uchwała nr XXVII/191/2022 Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 
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Ad.6. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej  w Ujściu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

Gminy Ujście – projekt nr 2. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:13:33 do 00:14:55). 

 

Przewodniczący obrad pan Andrzej Zachara – projekt uchwały, był również na wczorajszych 

posiedzeniach komisji szczegółowo przedstawiony przez Kierownik Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Ujściu pana Stefana Wociekiewicza, który również odpowiedział  na pytania 

radnych. Dodam, że radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. Czy są 

pytania, otwieram dyskusję, nie ma, dziękuję, zamykam dyskusję – przystępujemy do 

głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę sprawie zwolnienia Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej  w Ujściu z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Ujście. 

 

( Uchwała nr XXVII/192/2022 Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Poznaniu na uchwałę Nr XX/127/2021 Rady Miejskiej w Ujściu z 

dnia 29 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ujście w 2021 roku – projekt nr 

3. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:14:55 do 00:16:49). 

 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – również ten projekt uchwały był procedowany na 

posiedzeniach komisji, mogę tylko dodać jeszcze raz, że dotyczy to podziału środków, które są w 

tym programie na poszczególne zadania, które należą do kompetencji gminy. Jeżeli są jakieś 

pytania, to bardzo proszę – dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – otwieram dyskusję, nie widzę pytań, zamykam dyskusję, przystępujemy 

do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na uchwałę Nr XX/127/2021 Rady 

Miejskiej w Ujściu z dnia 29 marca 2021 r. w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Ujście 

w 2021 roku. 

 

( Uchwała nr XXVII/193/2022 Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego 
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protokołu). 

  

Ad.8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie przez gminę Ujście 

współpracy w ramach Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły i zawarcie umowy partnerstwa w formie 

porozumienia międzygminnego- projekt nr 4. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:16:50 do 00:18:33). 

 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – ten projekt uchwały również był omawiany na 

posiedzeniach poszczególnych komisji, został przyjęty przez prze wszystkie komisje 

jednogłośnie. Podjęcie tej uchwały umożliwia ubieganie się w przyszłości gminie, o środki w 

trybie pozakonkursowym z funduszy unijnych – dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, czy są pytania, nie ma, zamykam 

dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę sprawie wyrażenia zgody na podjęcie przez gminę 

Ujście współpracy w ramach Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) 

Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły i zawarcie umowy partnerstwa w formie 

porozumienia międzygminnego. 

 

( Uchwała nr XXVII/194/2022 Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 9 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych (ZIT) Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły- projekt nr 5. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:18:34 do 00:19:57). 

 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – projekt ten jest konsekwencją poprzedniej uchwały, którą 

Rada podjęła, po prostu, żeby ubiegać się o określone środki, musi być opracowana strategia, bo 

realizacja zadań musi być oparta właśnie o wpis do tej strategii, stąd jest taki projekt. Projekt ten 

też został wczoraj szczegółowo omówiony, został przez komisje rady przyjęty jednogłośnie – 

dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, czy są pytania, nie  widzę, 

zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania.  

 

 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę sprawie przystąpienia do opracowania Strategii 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych (ZIT) Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Piły. 
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( Uchwała nr XXVII/195/2022 Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok – projekt nr 6. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od  00:19:58 do 00:21:35). 

 

Skarbnik Gminy i Miasta Ujście pani Dorota Schwochert -  projekt również był omówiony 

wczoraj na komisjach, ja tylko wspomnę, że plan dochodów i wydatków został zwiększony o 

kwotę 9.887 zł, dochody po zmianie będą stanowiły 35.241.630,91 zł, natomiast wydatki będą 

stanowiły kwotę 36.554.694,79 zł, i w związku z tymi zmianami nastąpiła zmiana w załączniku 

nr 1,2,5,6 i 7 uchwały Rady Miejskiej w Ujściu z dnia 16 grudnia 2021 roku - dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, czy są pytania, nie widzę, 

zamykam dyskusję – przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę sprawie zmian uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

( Uchwała nr XXVII/196/2022 Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad.11.Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Ujściu za 2021 rok. 

 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:21:36 do 00:29:23). 

 

   a)Komisji Polityki Socjalnej i Zdrowia 

 

Przewodniczący komisji radny Jan Maślak - przedstawił sprawozdanie z działalności komisji za 

2021 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

   b) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

 

Przewodniczący komisji radny Tomasz Ponicki - przedstawił sprawozdanie z działalności komisji 

za 2021 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

   c) Komisji Rewizyjnej  

 

Przewodniczący komisji radny Henryk Parecki - przedstawił sprawozdanie z działalności komisji 

za 2021 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

      d) Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

 

Przewodniczący komisji radny Andrzej Zachara - przedstawił sprawozdanie z działalności 

komisji za 2021 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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 e) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Wiceprzewodniczący komisji radny Tomasz Ponicki - przedstawił sprawozdanie z działalności 

komisji za 2021 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.12. Przedłożenie planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w Ujściu, na 2022 rok. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:29:24 do 00:29:44) 

 

Przewodniczący obrad – plany pracy zostały szczegółowo przedstawione na wczorajszych 

posiedzeniach poszczególnych komisji, wszystkie komisje przyjęły swoje plany pracy na rok 

2022. Przedstawione plany pracy stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad13. Raport z realizacji „ Programu Ochrony Środowiska dla Gminy i Miasta Ujście za 

lata 2019-2020”. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:29:45 do 00:30:22) 

 

Przewodniczący obrad pan Andrzej Zachara – na wczorajszych posiedzeniach wszystkich komisji 

powyższy raport został przedstawiony i szczegółowo omówiony przez pracownika Urzędu 

Miejskiego, czy są jeszcze jakieś pytania - otwieram dyskusję, nie widzę, zamykam dyskusję. 

 

Ad.14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy partnerskiej przy realizacji 

projektu Gminy Piła pn..”Miasto Piła z nową energią!” w ramach Programu „Rozwój 

Lokalny” – projekt nr 7. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:30:23 do 00:32:02) 

 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – projekt ten został omówiony szczegółowo na 

posiedzeniach komisji, uzyskał aprobatę jednogłośną, a polega na tym, że na terenie gminy w 

ramach współpracy partnerskiej z gminami, które podejmą tą współpracę będzie zorganizowane-  

na terenie tych gmin, sześć eko wydarzeń, połączonych z jakimś wydarzeniami kulturalnymi i nie 

będzie to obciążało w żaden sposób finansowo naszej gminy – dziękuję.  

  

Przewodniczący obrad – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, czy są pytania, nie widzę, 

zamykam dyskusję – przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę sprawie wyrażenia woli współpracy partnerskiej 

przy realizacji projektu Gminy Piła pn..”Miasto Piła z nową energią!” w ramach Programu 

„Rozwój Lokalny”. 

 

( Uchwała nr XXVII/197/2022 Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 
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Ad.15. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu – projekt 

nr 8. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:32:03 do 00:33:15) 

 

 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – również projekt tej uchwały był procedowany na 

posiedzeniach komisji, uzyskał aprobatę, a ja chciałbym jeszcze raz podkreślić, że chodzi tu o 

możliwość  nieodpłatnego handlowania przez rolników z wyrobami rolnymi, z rękodziełami  

wytworzonymi przez gospodarstwa rolne, produktami rolnymi i artykułami spożywczymi w 

piątki i w soboty, w Ujściu na Placu Powstańców Wielkopolskich – dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, nie widzę pytań, zamykam 

dyskusję – przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia 

handlu. 

 

( Uchwała nr XXVII/198/2022 Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad.16. Projekt uchwały w sprawie regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu – projekt nr 9. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:33:16 do 00:34:33) 

 

Wiceburmistrz Ujścia pani Beata Ima – projekt ten również został omówiony na posiedzeniach 

komisji, uzyskał jednoznaczne poparcie. Są to krótkie zasady dot. bezpieczeństwa i porządku, 

które obowiązują rolników i ich domowników w trakcie tego handlu, dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – dziękuję bardzo, otwieram dyskusję, czy są pytania, nie widzę, 

zamykam dyskusję – przystępujemy do głosowania. 

 

W WYNIKU GŁOSOWANIA:  

Rada Miejska w Ujściu jednogłośnie  10 głosami „Za”,  0 głosów „Przeciwnych”, 0 głosów 

„Wstrzymujących się” podjęła uchwałę sprawie regulaminu prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu 

 

( Uchwała nr XXVII/199/2022 Rady Miejskiej w Ujściu, stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu). 

 

Ad.17. Wnioski i interpelacje radnych. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:34:34 do  00:43:11) 
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Radny Mariusz Podgórski – Ja mam taką prośbę do pana Burmistrza, mieszkańcy się zwracają, i 

też to sam zaobserwowałem, mamy nowy market „Biedronka” i nie ma tam przejścia dla 

pieszych, i też mieszkańcy się już skarżyli, że po prostu najbliższe przejście jest albo przy ulicy 

Wojska Polskiego, albo przy Urzędzie Miasta, i generalnie problem jest taki, że osoby starsze 

mają problem z noszeniem tych zakupów, a przejście przez ulicę, na drugą stronę w kierunku 

ulicy Zeidlera, jest uciążliwe, tam ten ruch jest bardzo duży, także tutaj bym prosił, żeby gmina 

zwróciła się i też rozwiązała ten problem, żeby Krajowa Dyrekcja Dróg i Autostrad 

spowodowała, że to przejście się tam znajdzie. 

 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – temat jest znany Generalnej Dyrekcji, dlatego,  że kiedy 

wydawała zgodę w ogóle na to, żeby ten market powstał, bo w cale się nie musiała na to zgodzić, 

analizowała ewentualny ruch, który się tam pojawi, i o tym przejściu już te rozmowy były 

prowadzone i powiem w ten sposób, szanse są – nie powiem, że żadne, bo nigdy nic nie wiadomo 

- na pewno, natomiast my to zrobimy jeszcze raz, ale tutaj wielkiej nadziei bym sobie na to nie 

robił, to jest mało prawdopodobne, żeby na to wyrazili zgodę, ale zwrócimy się z takim 

wnioskiem, aczkolwiek chyba półtora czy dwa lata temu już na ten temat rozmawialiśmy i biorąc 

pod uwagę to, jak ten ruch wygląda na mieście, no, to tutaj jest to prawdopodobieństwo dużo, 

dużo mniejsze. Trzeba pamiętać o tym, że odpowiedź będzie tego typu, że, dla tych starszych 

osób, niech rodziny np. coś zrobią i tyle, ale broń Boże, nie odrzucam wniosku, bo czasami 

nieroztropność i w cale nie mówię o osobach starszych, tylko, właśnie młodszych, i nie tylko jak 

powstał market, bo wcześniej się  już zachowywali tak, jak się nie powinni przy drodze i na 

drodze, no, powoduje, że taki wniosek na pewno skierujemy, natomiast rozmowy już były i tutaj 

naprawdę niczego nie obiecam, bo myślę, że będzie trudno. 

 

Radny Mariusz Podgórski – Ja tutaj nie oczekuję, żeby pan Burmistrz nam obiecał,  tylko, żeby 

zwrócić się z pismem, bo sytuacja dwa lata temu była taka, że, to były tylko projekty, a teraz 

naprawdę, ja się boję, że tak jak pan zauważył, że nie tylko starsi ale i też dzieciaki, które będą 

gdzieś przebiegały szybko przez jezdnię, to, może się to skończyć tragedią, może, nawet 

prosiłbym, żeby pan takie pismo wystosował i potem tą odpowiedź też gdzieś tam umieścił na 

stronie gminy, żeby mieszkańcy wiedzieli, że my też tutaj  się  zastanawiamy, jak ten problem 

rozwiązać, a nie, że to takie tam odbijanie piłeczki do Generalnej Dyrekcji – tak. Ja wiem, że te 

odległości nie są takie zbyt duże, na ale, też państwo wiedzą, że ludzie nie chcą chodzić z tymi 

zakupami do około, tylko przejść bezpośrednio, na drugą stronę ulicy- tak. 

 

Przewodniczący obrad Andrzej Zachara- Ja może ze swojej strony dodam, panie Mariuszu, tam 

sytuacja jest jeszcze gorsza, dlatego, że planowany był kiedyś, nie wiem, w jakim stopniu  

zaawansowania jest remont kanału burzowego pod jedenastką,  i były, wiem dokumentacje  

techniczne wykonane, geologiczne badania i to jest właśnie też związane, być może, z tym 

przejściem, o którym pan mówi, że można by było połączyć, tylko pytanie, kiedy i w jakim stanie 

zaawansowania są te roboty techniczne.  

 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki  – w uzupełnieniu tylko do tego, co pan przewodniczący 

powiedział,  one właściwie już się zakończyły, dlatego, że Generalna Dyrekcja ma pozwolenie na 
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budowę, natomiast budowa – jest taka umowa, że nie rozpocznie się wcześniej, zanim, nie 

zostaną zbudowane mosty, bo rozpoczęcie tych dwóch budów w podobnym czasie, to powoduje 

całkowity paraliż miasta, i tutaj, dobrze, że my mamy te drogi tam w okolicach przebudowane, 

bo przy budowie tego kanału, ten lokalny ruch będzie, mówię lokalny, nie o tym ciężkim,  tylko 

lokalnym dla mieszkańców będzie mógł być tam, lada moment skanalizowane,  natomiast, tak 

czy owak, to wszystko nie zdejmuje z mieszkańca, obywatela, użytkownika obowiązku 

zachowania się zgodnie z przepisami  o ruchu drogowym i zachowania bezpieczeństwa, bo, to że 

tam jest market, to, nikt nas  nie zdejmuje tego obowiązku, żeby się zachować zgodnie z 

przepisami, i rzeczywiście, tam przy budowie mostów, część tej drogi będzie wyłączona, nie 

dużo, ale będzie, to jest tylko i aż 15 metrów, natomiast, to może trać też 7-8 miesięcy, zanim ta 

budowa zostanie przeprowadzona, i ona też ma być dostosowana do warunków militarnych, czyli 

krótko mówiąc, do przejazdu ciężkich kolumn, ciężkiego  sprzętu wojskowego, ale to mówimy 

gdzieś już o roku pewnie 2025 być może trochę wcześniej, czy później, wszystko zależy od tego, 

kiedy mosty będą przebudowane, więc wracając, do początku całej dyskusji, pismo na pewno 

skierujemy, zobaczymy jaka będzie odpowiedź.     

 

Przewodniczący obrad Andrzej Zachara – dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś pytania. 

 

Radny Julian Graś – panie Przewodniczącym, Wysoka Rado, panie Burmistrzu, chciałem 

podziękować za to, że w ubiegłym roku zostały postawione lampy na Wybudowaniu, fajne to 

jest, rzekło się słowo,  ale pytanie, kiedy się zaświecą – to jest jedno pytanie, drugie pytanie mam 

– co ze spółka Altvater, bo coś tam nastąpiły jakieś zmiany- nie wiem, może coś by  pan 

Burmistrz nam powiedział, i trzecie pytanie – sprawa decyzji na podatki nasze, i tu właśnie 

dochodzimy do takiej wysokiej fali na przełomie stycznia – lutego, duże zagrożenie choroby,  jak 

wszyscy wiemy, i tu jest obawa sołtysów, może z panem burmistrzem wypracujemy,  jak te 

decyzje mieszkańcom przekazać, bo podejrzewam, że nie jeden, nie otworzy, bo będzie się bał, i 

jak to przeprowadzić, bo może już w marcu, to już może podatki, to już  może się jakoś wyjaśni,  

będzie lżej, a to jest najgorszy okres właśnie, na przełomie stycznia, lutego, kiedy te decyzje 

należy dostarczyć, może wspólnie, coś z tym zrobimy, dziękuję bardzo.  

 

Burmistrz Ujścia Roman Wrotecki – co do pierwszej kwestii, oczywiście,  to oświetlenie, które 

jest na Wybudowaniach, musi być podłączone prze operatora do sieci, i tutaj niczego nie 

obiecam, przerabialiśmy to w Jabłonowie, kiedy czekaliśmy 11 miesięcy, na to, żeby to 

podłączenie nastąpiło, tutaj i tak musi  nastąpić dokończenie wybudowania uzbrojenia tego 

elementu, więc, naprawdę nie obiecam, to będzie w tym roku, ale, który miesiąc – nie wiem, nie 

jestem w stanie tego powiedzieć. Jeśli chodzi o drogi temat, moja wiedza na temat spraw 

własnościowych  Altvatera jest nie większa, ni mniejsza od  Państwa, jak tylko to, co media 

przekazują, wiem, o tym, że miasto Piła sprzedała swoje udziały tej spółce, i to jest cała moja 

wiedza i to jest wszystko. Sprawa ostatnia dotycząca podatków, bez względu na to, czy tutaj 

sołtysi będą brali udział w tym procesie dostarczania tych decyzji podatkowych, czy nie, my te 

decyzje w terminie mieszkańcom dostarczymy, tak więc, jeśli ktoś nie będzie chciał tego robić, tu 

nie ma żadnego nakazu, my swój obowiązek jako gmina, na pewno, wobec podatników na pewno 

wypełnimy.  
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Przewodniczący obrad Andrzej Zachara – dziękuję bardzo, czy są jeszcze jakieś pytania, nie 

widzę, w związku z tym , przystępujemy do pkt. 18 zakończenie obrad. 

 

Ad.18. Zakończenie obrad. 

( Wypowiedź utrwalona na nagraniu w czasie od 00:43:12 do 00:44:00 ). 

Przewodniczący obrad - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ujściu Andrzej Zachara  -  w 

związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam XXVII sesję Rady Miejskiej w Ujściu,   

dziękuję wszystkim za przybycie.  

Zakończenie XXVII sesji Rady Miejskiej w Ujściu o godzinie 9:44. Imienny wykaz wszystkich 

głosowań w załączeniu do niniejszego protokołu.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

 

G. Chułek           

          Przewodnicząca  

               Rady Miejskiej w Ujściu  

         /-/ Cecylia Witczak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


